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Op 28 oktober 2019 heeft GemeenteBelangen vragen gesteld over herstel van de JOP (jongeren 
ontmoetingsplaats). Mondeling is er tijdens de raadsvergadering op 31 oktober 2019 door de VVD ook 
een vraag gesteld over de JOP. Met deze brief beantwoorden wij de gestelde vragen. 

1. Klopt het dat de gemeente deze bestaande JOP wil herstellen? 
Dat klopt, we zijn inderdaad voornemens om de bestaande JOP te herstellen. 

2. Zo ja, GemeenteBelangen vraagt zich af of het verstandig is deze bestaande JOP te herstellen, 
gezien meerdere vernielen de afgelopen jaren en nu deze brand. 
GemeenteBelangen is van mening dat een JOP meer “hufterproof” moet zijn en onze voorkeur gaat 
daarom uit naar bijvoorbeeld een JOP container, bovendien kan deze flexibeler ingezet worden omdat 
deze immers verplaatsbaar is. Deelt het college de mening van GemeenteBelangen en wil het college 
onderzoeken of er een betere optie is zoals bv een JOP container? 
Als gevolg van de ontstane brand heeft de politie onderzoek gedaan. De politie heeft aangegeven 
geen aanwijzingen voor opzet te hebben gevonden. Wel hebben er in het verleden vernielingen aan 
de JOP plaatsgevonden die kosten voor herstel met zich mee hebben gebracht. De kosten hiervan 
waren overigens  beperkt. Gezien er bij de brand geen sprake is van opzettelijk toegebrachte schade, 
zien wij nu geen aanleiding om de JOP niet te herstellen. 

Nu de JOP ernstig beschadigd is geraakt door de brand is het college met u eens dat een onderzoek 
naar de kosten voor herstel dan wel een nieuw alternatief, zoals bijvoorbeeld de JOP container, tegen 
elkaar afgewogen moeten worden. We onderzoeken dan ook momenteel de verschillende 
mogelijkheden en bekijken welke oplossing zowel beter bestand is tegen vernieling als 
kostentechnisch de meest geschikte is.  

3. Is het college bereid de JOP weg te halen?
Het college is van mening dat het weghalen van de JOP geen oplossing is. De JOP voorziet in een 
behoefte van jongeren om een plek te hebben om elkaar te ontmoeten, zonder dat ze overlast 
veroorzaken in de directe omgeving. Met het verwijderen van de JOP blijft de behoefte aan een 
ontmoetingsplek bestaan. We zijn met het Carmel College in gesprek over het herstel van de JOP. 
Het Carmel heeft de wens uitgesproken de JOP z.s.m. te herstellen en qua zichtbaarheid 
aanpassingen te doen aan de JOP en het groen er om heen. Zoals in de vorige vraag aangegeven 
onderzoeken we de mogelijkheden om de JOP zodanig te herstellen dan wel een alternatief te 
plaatsen die bestand is tegen vernieling. 
Wij gaan er vanuit dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw vragen en u voldoende 
hebben geïnformeerd. Mocht u nog vragen hebben, dan kunt u contact opnemen met Myrte de Jong. 
Haar telefoonnummer staat bovenaan deze brief vermeld. 
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